斯 寶 亞 創 STIEBEL ELTRON





Made in Korea

專業UF超微過濾技術

Professional UF ultrafiltration technology

斯寶亞創UF超微過濾技術能有效去除小至0.01微米的有害物質,即時提供純淨水。同時配合FIR/MCB,保留水中礦物質,更有效令人體吸收,促進新陳代謝,全方位守護你的健康。

Stiebel Eltron UF ultrafiltration technology can provide clean and safe drinking water by remove harmful material in the water, sizes up to $0.01\,\mu\text{m}$. Minerals in the water can be keep by using our own FIR / MCB technology, which helps to improve metabolism, providing clean and safe water from the tap directly.

淨水過濾技術

Water Filtration Technology



超濾過濾系統(0.01 μm) Ultrafiltration(0.01 μm)

超濾濾芯中的 Hollow Fiber 有效去除99.99%細菌病毒及囊胞、99.99%重金屬、異味、有機化合物。

Hollow fiber in the ultrafiltration filter element can eliminate 99.99% of bacteria, virus, vesicles, 99.99% heavy metals, odor and VOC.

MCB陶瓷球

Mineral Ceramic Balls

有效減少於水中的氧化還原電位(ORP),為飲用水提供礦物質。 使水質帶有抗氧化成份,促進新陳代謝。

Reduce the ORP from inlet water and enhance extra minerals to the drinking water. It helps to inhibit oxidation in the body and improve bodies' metabolism.



FIR陶瓷球

Far Infrared Ceramic Balls

釋出遠紅外線,並為水提供礦物質,令人體容易吸收,促進新陳 代謝。

Far infrared is being released in order to provide minerals to the water and improve bodies' Smetabolism.

Silverlite

抑制外來細菌滋生,防止二次污染。

Inhibit bacteria growth from the environment and prevent further pollution occurs.

一般濾水器過濾的飲用水,足夠嗎?

Are you sure the water provided from normal filtration system is enough for your health?

斯寶亞創Stream 5S / Fountain 7S的超微過濾濾芯技術提供全方位水質保護外,更降低水中ORP值,令水中帶有抗氧化成份,達至保健美肌的作用。

Ultrafiltration technology in Stiebel Eltron Stream 5S / Fountain 7S can provide you a complete protection on water quality. ORP scale in the water will also be reduced accordingly (which means oxidant level in the water will be reduced) and lead to a better health condition and keeps your skin clean and beauty.







飲水機 "Push & Click" 功能,使更換濾芯過程簡單容易,只需推動按鈕便可更換濾芯。當濾芯安裝無誤時,便會發出「Click」一聲。

"Push & Click" function provide an easy and simple way to replace filter elements. It can be changed when press the button on the stand. A "click" sound will occur when the filter element is being installed correctly.





可作槽下式安裝,節省空間,更 加美觀。

Undersink installation can be done to save spacing and keep your environment concsise.





隨機附送精美龍頭。

Separate water tap will be provided.





過濾 鐵銹沉積物

活性碳

去除異味、 氯氣及重金屬(E.G.鉛)

礦物質陶瓷球

為飲用水提供礦物質。 促進身陳代謝。

> 銀離子 抗菌石

改善口感 抑制外來細菌

Ultra Filtration

超微過濾去除細至 0.01微米細菌病毒及 囊胞(例如退伍軍人症)

產品規格 **Product Specification**





型號 Style	Fountain 7S	Stream 5S
尺寸 Size (H/W/D) mm	370 x 185 x 220	380 x 290 x 95
	Ultra-Filtration Technology	
過濾精密度 Micron rating	0.01 μ m	
超濾濾芯壽命 Lifespan of filter element	4320L*	
抑菌 Anti-bacteria	S	ilverlite
淨水效能 Purification function	99.99% bacteria, virus, VOC, heavy metal (soluble lead), chlorine residence	
操作水壓 Operational water pressure	1-4 Bar**	
操作水溫 Operational water temperature	4 - 35° C	
指示燈 LED indicator	✓	x
響鬧提示 Alarm indicator	✓	x
替換濾芯 Filter Cartridge	7 in 1 Filter	Stream 5S Filter
保養期 Warranty	2年	

- * 濾芯更換週期會因使用水量及來水水質不同而有所差異。
- Recommended filter replacement cycle is subject to water usage and inlet water quality.
 ** 如安装現場操作水壓大於4Bar,必須加裝減壓掣。
- - Pressure release valve is needed if water pressure is more than 4Bar.













